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1. Mötets öppnande 

Mötet öppnas.  

 

2. Fastställande av dagordning  

Föreslagen dagordning fastställs.  

 

3. Val av justerare 
Clarence Kopparberg och Leif Johansson.  

 

4. Föregående protokoll 

Rådet godkänner förgående protokoll.  

 

5. Förvaltningen rapporterar 

 

Stadsdelsdirektör Karin Bülow presenterar Verksamhetsplanen för 

2025. Bilagan läggs med till rådet. 

 

En rådsmedlem frågar kring kontroller av de personer som anställs i 

äldreomsorgen. Karin förklarar att referenstagning och medarbetare 

som vågar säga till om något känns fel är det som är mest värdefullt. 

Registerutdrag är inte tillåtet med nuvarande lagstiftning.  

 

Rådet lyfter att de gärna vill vara med i arbetet med att ta fram en 

lokal miljö- och klimathandlingsplan.  

 

6. Frågor inför nämndsammanträdet 12 december 2024 

 

§ 7  

Verksamhetsplan 2025 för Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

Verksamhetsplanen behandlades under punkt 5. Förvaltningen 

rapporterar.  

 

§ 8 

Redovisning om statsbidrag för personligt ombud 

Rådet konstaterar att det var en mycket intressant läsning och vilka 

stora utmaningar som finns.  

 

§ 9 

Ansökan om statsbidrag för verksamhet med personligt ombud i 

Söderort 2025 

En rådsmedlem frågar huruvida detta även gäller pensionärer. Karin 

förklarar det vanligaste är att man är i arbetsför ålder. Får man 

exempelvis demens finns det andra insatser. Det är prioriterat för 

folk med omfattande psykisk ohälsa samt att skyddsnätet bland 

äldre är större.  
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§ 10  

Utseende av utanordnare, fullmaktsgivare och firmatecknare vid 

Skarpnäcks stadsdelsnämnd samt upphörande av tidigare beslut 

Rådet passar på att säga tack till Karin samt önska henne lycka till 

på sin nya tjänst.  

 

§ 11 

Fördelning av arbetsmiljöuppgifter från stadsdelsnämnden till 

tillförordnad stadsdelsdirektör 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 12  

Skarpnäcks stadsdelsnämnds delegationsordning 

Inte publicerad vid sittande möte. 

 

§ 13  

Rättegångsfullmakt till Vuxenenhetens chefer gällande Lag om vård 

av missbrukare i vissa fall (LVM) 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 14 

Beslut och anmälan om nedskrivning och avskrivning av osäker 

fordran 2024 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 15  

Fyllnadsnominering och entledigande till det gemensamma 

funktionshindersrådet förstadsdelsnämnderna Enskede-Årsta-

Vantör, Farsta och Skarpnäck 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 16 

Val av Skarpnäcks stadsdelsnämnds pensionärsråd 2025 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 17 

Skrivelse om skogsröjning 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 18 

Prioriterat gångvägnät för Stockholms stad 

Remiss från kommunstyrelsen  

Rådet konstaterar att det hade varit intressant att få vara med i ett 

tidigare skede gällande denna remiss. Karin förklarar att för just 
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denna var det kort handläggningstid samt att förvaltningen inte fått 

någon förhandsinfo om den.  

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

En rådsmedlem lyfter att på cykelvägen förbi Skarpaby lekpark 

hade det behövts farthinder på cykelvägen då det känns farligt i och 

med hur fort folk cyklar. Rådet diskuterar att det måste leda till 

många olyckor. Karin meddelar att hon ska kontakta polisen för 

statistik angående detta.  

 

§ 19 

Motion om orosanmälan för äldre 

Svar på remiss från kommunstyrelsen  

En rådsmedlem frågar kring relationsvåldsteamet. Karin förklarar 

vad detta innebär och hur de jobbar. Det förs en diskussion kring 

olikheterna med orosanmälan för barn och äldre.  

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 20  

Motion om att bredda parkeringsövervakningens uppdrag med ett 

mer serviceinriktat och trygghetsskapande perspektiv 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

Rådet instämmer i förvaltningens svar. Rådet pratar om 

svårigheterna att veta vart man ska vända sig och få hjälp när bilar 

parkerat i vägen eller där de inte ska. En rådsmedlem beskriver att 

parkering på innergårdar på Skarpnäcksfältet är ett ökat problem 

och att parkeringsövervakningen inte kommer åt det då det inte är 

parkeringsområden. Karin berättar att förvaltningen samverkar med 

Trafikkontoret och Stockholmshem kring problematiken.  

 

§ 21  

Månadsrapport 

Rådet har inga synpunkter.  

 

Rapporter 

 

Övriga frågor- *balanslistan. 

En rådsmedlem frågar om förvaltningens arbete med 

missbruksproblematik. Karin förklarar arbetets gång. 

Beroendemottagningen är oftast första kontakten och LVM leder 

nästan alltid till avgiftning som sker inom region Stockholm. Vidare 

förklarar hon att förvaltningen har sedan olika typer av 
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verksamheter för olika personer. Detta beroende på personens 

omständigheter, i fall denne har barn etc.   

 

En rådsmedlem frågar om det är möjligt att få en organisationsskiss 

över förvaltningen. Karin svarar att det blir bättre att ta fram detta 

efter årsskiftet då arbetet fortfarande pågår.   

 

En rådsmedlem frågar kring förändringen vid mötesplatserna i 

Skarpnäck och Kärrtorp. Karin förklarar att det arbetas för att 

tillgängliggöra dessa för fler föreningar. I lokalen i Skarpnäck ska 

en vägg sättas upp i syftet att skapa rum som går att boka. Då det 

finns mycket saker i lokalen är den bästa lösningen att lokalen delas 

upp i fler rum. Vidare förklarar Karin att detta kommit nu och fort 

då möjligheten att göra det är nu på grund av överskottet som finns. 

En rådsmedlem frågar om avgiften för lokalen. Karin förklarar att 

lokalen i Skarpnäck är delad då även förvaltningen har verksamhet 

där. Medan de andra lokalerna finansieras inom ramen för 

föreningsbidragen. Hon berättar även att förvaltningen måste ha 

kontroll på hur dessa lokaler hyrs ut då det finns krav på 

föreningarna som hyr genom exempelvis stadens demokrativillkor. 

Det är enbart förvaltningen som får låna ut föreningslokalerna.  

 

Justeras med elektronisk signatur: 

 

Clarence Kopparberg 

 

Leif Johansson  

 

Sekreterare Emma King  

 

 

 


